
 

 

KRAJEVNA SKUPNOST CENTER POTRJEN 
                   K R A N J 
 
 
 
Datum: 20.12.2018 
 
 
                                                      Z A P I S N I K 
 
 
 
2. seje sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj, ki je bila 20.12.2018 s pričetkom ob 19. uri. 
 
 
PRISOTNI: dr. Aleksander Pavšlar, Stanka Prezelj, Tania Mendillo, Anton Marolt, Petra 
Vencelj, Anže Šinkovec in Elizabeta Valič – 7 članov                 
 
 
ODSOTNI: / - 0 članov 
 
 
DNEVNI RED:  
 

1. Potrditev zapisnika 1. seje sveta KS Center 
2. Poročilo o izvršenih sklepih; 
3. Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta. 

 
 
SKLEP 1: Dnevni red 2. seje Sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj se potrdi.  
 
SPREJETO: 7 ZA, 0 PROTI in 0 VZDRŽANIH 
 
 
 
1. POTRDITEV ZAPISNIKA 1. SEJE SVETA KS CENTER 
 
 
SKLEP 2: Potrdi se zapisnik 1. seje sveta KS Center. 
 
SPREJETO: 7 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH 
 
 
 
2. POROČILO O IZVRŠENIH SKLEPIH 
 

• Zapiranje poštnega urada:  Predsednik pove, da je na spletni strani KS Center 
objavil, da se po novem poštni urad v starem mestnem jedru zapira ob 17h med 
tednom in v soboto dopoldan bo celo zaprt. Predsednik se je obrnil tudi na župana, ki 
je obljubil, da se bo obrnil na pošto. 



 

 

Člani sveta so zadevo komentirali: 
- g. Marolt pove, da je pošta na Primskovem odprta cel dan; 
- g. Šinkovec meni, da iz čistega »prestiža« mesto potrebuje pošto; 
- ga. Mendillo meni, da so prostori preveliki za trenutni obseg poslovanja pošte. 

 
• Kanjon: glede kanjona Kokre predsednik še ni prejel odgovora. 

 
 
 
8. VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA 
 

• Parkirišča pri gledališču: Parkirišča bi bilo potrebno na novo začrtati, vsaj 15 cm 
širša. 

• Igrišča: g. Šinkovc ugotavlja, da je igrišče na Pungartu potrebno obnove, saj se je 
nekaj igral že pokvarilo. Pove, da so ta igrala močna, ampak, da je problem v tem, da 
jih noben ne vzdržuje. 

• Dostopnost: ga. Vencelj pove, da je že pripravila elaborat o dostopnosti ustanov v 
starem mestnem jedru. 

• Koledar: ga. Vencelj pove, da je koledar v zadnji fazi priprave. 
 
 
Seja zaključena ob 19:40. 

 
 
 
 
Zapisala:                                                                                                    Predsednik sveta KS:                       
Irena Knific                                                                                              dr. Aleksander Pavšlar 
 
 
 
 
 
 


